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EDITORIAL
Vážení spoluobčané, 
jsem rád, že se k vám mohu obrátit s několika slovy také prostřednictvím 

našeho měsíčníku Hulíňan.
Za pár týdnů se konají další krajské volby, a proto bych rád touto formou zre-

kapituloval uplynulé období, v němž jsem působil ve funkci krajského radního.
Před necelými čtyřmi lety jsem byl zde v Hulíně ještě vaším místostarostou. 

Díky vaší podpoře a vámi odevzdaným hlasům v krajských volbách roku 2004 jsem 
mohl nastoupit do své nynější funkce krajského radního odpovědného za zdravot-
nictví. Byl to tehdy pro mě náročný úkol a musím přiznat, že nástup do nové funkce 
mi ulehčil právě ten čas, který jsem prožil na hulínské radnici. Během práce na MěÚ 
v Hulíně jsem totiž získal bohaté zkušenosti. Byly to ony, které mi pomohly lépe zvládnout vstup na můj nový post. 
V Hulíně nabyté zkušenosti jsem se samozřejmě snažil patřičně zúročit i na svém novém působišti, a to především 
ve zpětné vazbě na město Hulín. Zda se mi to povedlo, to už posuďte sami.

V rámci výkonu funkce radního Zlínského kraje jsem si za ta léta své poznatky ještě rozšířil a získal jsem nejen 
mnohé kontakty, ale i další možnosti a příležitosti, které bych i v budoucnu rád zúročil v práci pro vás a pro naše 
město. Moc si přeji, aby Hulín prosperoval a zdravě se rozrůstal. Pořád zůstávám občanem tohoto města, nadále 
jsem členem rady a finančního výboru. Jako hulínský rodák cítím, že je pro mě velice důležité, aby byl Hulín městem 
příležitostí, nových možností, aby toto město zajistilo svým obyvatelům co nejlepší pracovní zázemí a přirozeně 
i klidný a spokojený život.

Neustálý kontakt s lidmi je už po dlouhá léta samozřejmou součástí mé profese. Být s lidmi se stalo mým kaž-
dodenním chlebem a tím je i moje neustálá komunikace s vámi občany. Především je to má snaha pomoci vám najít 
v nejrůznějších situacích pokud možno ta nejlepší řešení. Mým cílem je úsilí podpořit vaše projekty a zprůchodnit 
cestu dobrým nápadům. To všechno se snažím uskutečňovat prostřednictvím kraje, neboť se domnívám, že vzájemná 
spolupráce mezi kraji a městy je základním pilířem úspěšného rozvoje a kvalitního vývoje obou těchto subjektů. Pouto 
mezi městy a kraji je velmi silné a komunikace mezi oběma těmito subjekty je i proto mimořádně důležitá. Vždyť právě 
ona přispívá k rozvoji a fungování obou – jak města, tak samotného kraje.

Během mého působení na Krajském úřadě jsem cítil jako svou prvořadou povinnost snahu dosáhnout toho, 
abych kraji přiblížil naše město a naopak kraj městu. Aby ovšem měly získané poznatky a informace nějaký smysl, je 
třeba je předávat dál a samozřejmě i dál zpracovávat.

Jak vidím budoucnost našeho města? Vidím ji v další podpoře Hulína Zlínským krajem, neboť pro Hulín je velmi 
důležité, aby město získalo všechny možné čerpatelné výhody. Je důležité, aby na Krajském úřadě bylo dostatečné 
povědomí o našem městě a já cítím, že v tomto ohledu jsem pro Hulín schopen ještě hodně udělat. Jen tak docílíme 
toho, že krajští úředníci i volení funkcionáři budou schopni dále spolupracovat s členy místní samosprávy. Já osobně 
hodlám tuto spolupráci nadále podporovat a rozšiřovat její možnosti. 

Rád bych vám všem v této chvíli poděkoval za podporu v předešlých letech. Doufám, že mi zachováte i nadále 
svou přízeň a že budu mít dost příležitostí ze své pozice pro město Hulín udělat maximum. 

Ing. Bronislav Fuksa
krajský radní
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Z RADNICE

Jak budeme volit

Hulínští kandidáti do Krajského zastupitelstva

Prezident republiky vyhlásil ve sbírce zákonů, že 
volby do zastupitelstev krajů se budou konat ve dnech 
17. a 18. října 2008.

Volby do Krajského zastupitelstva Zlínského kraje se 
uskuteční ve volebním obvodu Hulín, ve volebních míst-
nostech, které jsou určeny a budou uvedeny ve Vyhlášce, 
kterou se volby oznamují. Vyhláška včetně popisu volební-
ho okrsku bude zveřejněna na úřední desce úřadu 15 dnů 
před konáním voleb, dále bude k seznámení na obvyklých 
místech ve městě a i na internetových stránkách úřadu.

Hlasování začíná v pátek dne 17. 10. 2008 ve 14 hodin 
a končí ve 22.00 hodin a pokračuje v sobotu 18. 10. 2008 
od 8.00 do 14.00 hodin.

Jediná změna, která se týká volebního okrsku č. 4, je 
Základní škola na ulici dr. Stojana (dříve ZŠ Komenského), 

kde vchod do volební místnosti nebude hlavním vchodem, 
ale bude se používat boční vchod přes školní dvůr. Volební 
místnost bude v knihovně. Změna bude řádně označena.

Voliči obdrží hlasovací lístky do svých poštovních 
schránek nejpozději 3 dny před konáním voleb. Bylo by 
vhodné, aby si každý volič řádně označil svou schránku, 
aby mu mohly být lístky řádně doručeny. V případě, že 
volič hlasovací lístky neobdrží, může si je vyzvednout 
na podatelně úřadu v úřední hodiny, jinak je obdrží ve vo-
lební místnosti.

Voleb se může zúčastnit volič, který druhý den vo-
leb dovrší věku 18 let a je přihlášen v obci, která náleží 
do územního obvodu kraje.

D. Lemberková

Na volebních lístcích najdou voliči celkem deset kandidátů, 
kteří budou ve volbách letos reprezentovat město Hulín. 

Za ODS je to Ing. Bronislav Fuksa ( na kandidátce 4. místo) 
a Mgr. Roman Hoza (25. místo).
Strana zelených – Mgr. Tomislav Kolařík (11. místo) 
a Karel Čermák (43. místo).

Česká strana sociálně demokratická – Ing. Zdeněk 
Ondruch, CSc. (34. místo)
Koalice nestraníků (SNK-ED, Sdružení nestraníků)
– Mgr. Ilona Herodesová (33. místo)
KDÚ-ČSL – Jaromír Kopřiva (19. místo)
KSČM – Zdeňka Hlobilová (11. místo), Boris Kristýnek 
(26. místo) a Ing. Bohumil Kuchařík (29. místo)

USNESENÍ

z 15. zasedání Zastupitelstva města Hulína, konaného dne 4. září 2008 v Kulturním klubu v Hulíně

Usnesení č. 118/2008
Zastupitelstvo města Hulína schvaluje zprávu o plnění 
usnesení ze 14. zasedání zastupitelstva města bez při-
pomínek.

Usnesení č. 119/2008
Zastupitelstvo města Hulína schvaluje usnesení Rady 
města Hulína od 26. června 2008 do 28. srpna 2008 bez 
připomínek.
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Z RADNICE
Usnesení č. 120/2008
Zastupitelstvo města Hulína v souladu s ustanovením 
§ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění 
pozdějších předpisů
a) schvaluje výsledek výběrového řízení na stavbu 
„Rekonstrukce fasády dvorního traktu Městského úřadu 
Hulín, nám. Míru 162“ s tím, že vítězem se stala firma 
PROVING, s. r. o., se sídlem Poštovní 480, 768 24 Hulín 
s nabídnutou cenou 1.176.883,- Kč vč. DPH a současně 
pověřuje starostu města podpisem smlouvy o dílo;

b) schvaluje výsledek výběrového řízení na stavbu „Výměna 
oken – dvorní trakt Městského úřadu Hulín“ s tím, že vítězem 
se stala firma VONDŘEJC, s. r.o., se sídlem Kvítková 2434, 
760 01 Zlín s nabídnutou cenou 346.673,- Kč bez DPH a sou-
časně pověřuje starostu města podpisem smlouvy o dílo;

c) schvaluje výsledek výběrového řízení na stavbu „Hulín – 
bezbariérově zpřístupněný chodník náměstí – vlakové nádraží 
– II. etapa“ s tím, že vítězem se stala firma Správa a údržba 
silnic Kroměřížska, s. r. o., se sídlem Kotojedy 56, 768 23 
Kroměříž s nabídnutou cenou 2.900.632,- Kč vč. DPH a součas-
ně pověřuje starostu města podpisem smlouvy o dílo;

d) neschvaluje záměr využití průmyslové zóny Zápotočtí 
pro vybudování fotovoltaické elektrárny;

e) schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene na části pozemků parc. č. 3521 a parc. č. 3522/22 vše 
v k. ú. Hulín firmě Telefónica O2 Czech Republic, a. s., se sídlem 
Za Brumlovkou 266/2, 140 22 Praha 4 za cenu dle znaleckého 
posudku a současně pověřuje starostu města jejím podpisem;

f ) schvaluje s ohledem na omezené možnosti využití 
pozemků prodej pozemku parc. č. 2717/3 v k. ú. Hulín 
o výměře 1524 m2 firmě ESO R-MARKET, s. r. o., se sídlem 
Hulín, Eduarda Světlíka 384 za cenu 100,- Kč/m2, náklady 
spojené s pořízením GP a vkladem a současně pověřuje 
starostu města podpisem kupní smlouvy;

g) schvaluje prodej části pozemku parc. č. 2717/2  
v k. ú. Hulín o výměře do 176 m2 po hranici vymezenou 
zdí bývalého areálu UNITEX firmě ESO R – MARKET, s. r. o., 

se sídlem Hulín, Eduarda Světlíka 384 za cenu 100 Kč/m2, 
náklady spojené s pořízením GP a vkladem a současně 
pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy;

h) schvaluje prodej části pozemku parc. č. 2484/1 a po-
zemku parc. č. 2484/63 vše v k. ú. Hulín o výměře do  
26 m2 Jolaně Jurčové, bytem Wolkerova 886, Hulín za cenu 
300,- Kč/m2, náklady spojené s pořízením GP a vkladem 
a současně pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy;

i) schvaluje smlouvu na zpracování projektové dokumen-
tace „Regenerace panelového sídliště Sadová v Hulíně“ 
uzavřenou mezi městem Hulín a firmou A studio Kroměříž, 
zast. Ing. arch. Radmilou Vraníkovou a současně pověřuje 
starostu města jejím podpisem;

j) schvaluje kupní smlouvu na odprodej části nebytového 
prostoru o velikosti 38,1 m2 ze společných prostor domu 
čp. 891, 892 na ul. Krátká v Hulíně Ing. Petru Grygarovi, 
Ph.D., bytem Krátká 892, Hulín za cenu 4000,- Kč + náklady 
spojené s vkladem do KN a současně pověřuje starostu 
podpisem této smlouvy;

k) schvaluje kupní smlouvu na bytovou jednotku č. 892/1 
o velikosti 2+1, umístěné v Hulíně na ulici Krátká v domě 
čp. 891 a 892 na pozemcích parc. č. 2622 a 2623 zast. plocha 
se spoluvlastnickým podílem na společných částech domu 
čp. 891 a 892 a spoluvlastnickým podílem na pozemcích 
parc. č. 2622 a 2623 zast. plocha každý o velikosti id. 
666/5731 manželům Ivetě a Petrovi Hodoušovým, bytem 
Krátká 892, Hulín za cenu 155.082,- Kč a současně pověřuje 
starostu města podpisem smlouvy;

l) Platnost usnesení v bodech a), b), c), e), f ), g), h), j), k) 
do 31. 3. 2009.

Usnesení č. 121/2008
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s ust. § 6 odst. 
5 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování 
a stavebním řádu (stavební zákon) v platném znění, poří-
zení změny Územního plánu města Hulína dle krycího listu  
č. 27 a požaduje od navrhovatele úhradu nákladů na po-
řízení změny dle Směrnice č. 1/2007;
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Usnesení č. 122/2008
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení neinvestičního 
příspěvku pro ZÁKLADNÍ ŠKOLU Hulín, příspěvkovou orga-
nizaci, Nábřeží 938, Hulín o 40 tisíc Kč na vydání školního 
almanachu a pořádání oslav k 50. výročí založení školy.

Unesení č. 123/2008
Zastupitelstvo města zřizuje v souladu s ustanovením  
§ 84, odst. 2, písm. c) peněžní fond s názvem  „Programový 
fond města Hulína“; 

Zastupitelstvo města schvaluje Pravidla pro poskytování 
veřejné podpory z „Programového fondu města Hulína“.
       
Usnesení č. 124/2008
Zastupitelstvo města bere na vědomí Přehled hospodaření 
města Hulína za I. pololetí 2008“ vypracovaný vedoucí 
finančního odboru MěÚ.

Usnesení č. 125/2008
Zastupitelstvo města Hulína schvaluje v souladu s usta-
novením § 84 odst.2, písm.b) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích ve znění pozdějších předpisů a ustanovení § 16 
zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územ-
ních rozpočtů ve znění pozdějších předpisů,níže uvedená 
rozpočtová opatření:

a) z neinvestičních transferů
3392 5331 84 t. KK neinv.příspěvek
3392 5331 15 t. KK neinv. příspěvek
3421 5331 117 t. SVČ neinv.příspěvek

b) z investičních transferů
3631 6121 500 t. osvětlení přechodů

c) přesun v rámci výdajové části rozpočtu:
3111 5331 303 - 450 t. MŠ Družba, neinvestiční příspěvek
3111 5331 304 + 450t. MŠ Ed. Světlíka, neinvestiční přís.

d) z nadrozpočtových zdrojů
3113 5331 40 t. ZŠ Nábřeží, neinvestiční příspěvek

Usnesení č. 126/2008
Zastupitelstvo města schvaluje opravu obslužné komunikace 
do areálu firmy MONT-KOVO, s. r. o., se sídlem Břest 81, PSČ 
768 23 z ulice Petra Bezruče pro účely zabezpečení její ob-
služnosti z hlediska přístupu v případě požáru, úrazu či jiného 
ohrožení bezpečnosti a majetku. Nesouhlasí s využíváním 
této komunikace pro účely zásobování nákladními vozidly.

V Hulíně dne 4. 9. 2008
Mgr. Roman Hoza – starosta 

Petr Polák – místostarosta

E.ON upozorňuje vlastníky a uživatele nemovitostí 
(pozemků) na dodržování povinností vyplývajících z § 46 
odst. 9 zákona č. 458/2000 Sb. (ochranná pásma) a žádá 
vlastníky či uživatele o odstranění nebo okleštění stromoví 
a jiných porostů ohrožujících bezpečný a spolehlivý provoz 
elektrického distribučního zařízení. Musí být provedeno 
ve smyslu „Energetického zákona“ a ČSN týkajících se 
staveb elektrických venkovních vedení.

Práce, při kterých by mohla být ohrožena bezpečnost 
osob, technický stav vedení nebo jeho provoz, může být 
prováděna pouze se souhlasem E.ON Česká republika,  
s. r. o., a za dozoru osoby jí ustanovené.

Pozor na paragrafy! Vyzývá E.ON

Odstranění a okleštění dřevin prosím proveďte 
v termínu do 15. listopadu tohoto roku.

Uplyne-li uvedená lhůta marně, zaměstnanci E.ON 
vstoupí následně na dotčené nemovitosti (pozemky) 
a provedou odstranění a okleštění stromoví a jiných 
porostů vlastními prostředky. Užitková dřevní hmota 
bude ponechána na místě k dalšímu využití vlastníkem 
či uživatelem, vzniklý klest a zbytky po těžbě zlikviduje 
E.ON Česká republika.

Více informací získáte na telefonním čísle 
840 111 333, což je zákaznická linka E.ON. 
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Usnesení č. 122/2008
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příspěvku pro ZÁKLADNÍ ŠKOLU Hulín, příspěvkovou orga-
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Zastupitelstvo města schvaluje Pravidla pro poskytování 
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ohrožení bezpečnosti a majetku. Nesouhlasí s využíváním 
této komunikace pro účely zásobování nákladními vozidly.

V Hulíně dne 4. 9. 2008
Mgr. Roman Hoza – starosta 

Petr Polák – místostarosta
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staveb elektrických venkovních vedení.
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osob, technický stav vedení nebo jeho provoz, může být 
prováděna pouze se souhlasem E.ON Česká republika,  
s. r. o., a za dozoru osoby jí ustanovené.
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Odstranění a okleštění dřevin prosím proveďte 
v termínu do 15. listopadu tohoto roku.

Uplyne-li uvedená lhůta marně, zaměstnanci E.ON 
vstoupí následně na dotčené nemovitosti (pozemky) 
a provedou odstranění a okleštění stromoví a jiných 
porostů vlastními prostředky. Užitková dřevní hmota 
bude ponechána na místě k dalšímu využití vlastníkem 
či uživatelem, vzniklý klest a zbytky po těžbě zlikviduje 
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Poděkování SENIOŘI

Do konce roku, tedy do 31. prosince 2008, 
jsou držitelé občanských průkazů bez strojově čitel-
ných údajů vydaných do 31. 12. 2003 povinni je 
vyměnit za občanské průkazy se strojově čitelnými 
údaji. Zákonná lhůta pro vyřízení nového občanské-
ho průkazu je 30 dnů, žádost o vydání občanské-
ho průkazu je proto třeba předložit nejpozději do  

Výměna občanských průkazů se blíží

30. listopadu 2008, a to osobně nebo prostřednictvím 
zástupce pouze na originálním tiskopisu, který má 
k dispozici každý matriční úřad. Správní poplatek se 
v tomto případě nevybírá.

Jak na to? Nalistujte si v Hulíňanu vnitřní barev-
nou dvojstranu.

Rádi bychom touto cestou poděkovali Zlínskému 
kraji za metodickou pomoc při tvorbě záměru zří-
zení sociální služby v našem městě. Od 1. září 2008 
zahájilo město Hulín prostřednictvím jedné ze svých 
příspěvkových organizací činnost pečovatelské služby 
na základě platné registrace sociální služby dle záko-
na č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění 
pozdějších předpisů. 

Zvláště významně bychom pak chtěli poděkovat 
za přiznanou finanční dotaci pro rozjezd sociální služby 
ve výši 150 000 Kč, poskytnutou na základě Smlouvy 
o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu 
Zlínského kraje. Obdržené finanční prostředky budou 
využity na částečnou úhradu mzdových nákladů pra-
covníků sociální služby, vybavení pomůckami pro pe-
čovatelky i klienty. Bez této pomoci by náš záměr určitě 
nedosáhl takových kvalit.

Pečovatelskou službu zajišťuje příspěvková orga-
nizace DECENT Hulín. Služba je zaměřena na terénní 
i ambulantní formu služby pro cílové skupiny osob 
(osoby s jiným zdravotním postižením, osoby s kom-

binovaným postižením, osoby s tělesným postižením, 
osoby se zdravotním postižením, senioři).

Služba bude poskytována v domácím prostředí 
uživatelů v terénu i v domech s pečovatelskou službou 
v Hulíně (Dům s pečovatelskou službou, Nábřeží 1314) 
v čase a rozsahu dohodnutém ve smlouvě o poskytování 
sociální služby. Svým rozsahem bude sociální služba 
pokrývat území města Hulína včetně místních částí 
(Chrášťany, Záhlinice). S jejím využitím souhlasili také 
představitelé nedalekých obcí Břest a Pravčice.  

Sociální služba, která vzešla z potřeb uživatelů 
sociálních služeb ve městě Hulín a přilehlém okolí, 
koresponduje s již Zastupitelstvem Zlínského kraje 
schváleným dokumentem - Střednědobým plánem 
rozvoje sociálních služeb ve Zlínském kraji pro období 
2009 – 2011. Vizí tohoto zásadního dokumentu jsou 
efektivní, kvalitní a dostupné sociální služby posky-
tované ve Zlínském kraji osobám v nepříznivé životní 
situaci s cílem zabránění jejich sociálnímu vyloučení 
a podporující co nejvyšší kvalitu života. 

DECENT Hulín, příspěvková organizace
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O úkonech za pečovatelství trochu podrobněji

V ceníku za úhrady za poskytování pečovatelské služby 
je bod 1, a tak jsme se rozhodli dnes k tomuto bodu říci 
trochu víc. Jde o pomoc při zvládání běžných úkonů péče 
o vlastní osobu.
1 a) Pomoc a podpora při podávání jídla a pití:
Úkon zahrnuje ohřívání jídla, úpravy již hotového po-
krmu jako je mletí nebo krájení, podání jídla na talíř, 
servírování jídla, mytí nádobí a součástí úkonu je dále 
podání nápojů (teplých a studených). Příprava a podání 
pokrmu ze surovin uživatele. Úkon je založen na spo-
lupráci uživatele s pracovníkem při přípravě a veškeré 
manipulaci s jídlem.

1 b) Pomoc při oblékání a svlékání včetně speci-
álních pomůcek:
Součástí úkonu je pomoc a podpora při oblékání a svléká-
ní, příprava oblečení a úklid oblečení např. při doprovodu. 
Součástí úkonu je i asistence, dopomoc při oblékání 
a svlékání včetně pomoci a podpory při aplikaci speciál-
ních pomůcek jako jsou ortézy či protézy.

1 c) Pomoc při přesunu na lůžko nebo vozík:
Úkon zahrnuje přesun či přemístění uživatele v jeho 
domácnosti a to jak v terénu tak i na DPS.

1 d) Pomoc při prostorové orientaci, samostatném 
pohybu ve vnitřním prostoru:
Součástí úkonu je nácvik chůze včetně nácviku za po-
užití kompenzačních pomůcek, berlí, holí, chodítek, 
francouzských holí či jiných obdobných pomůcek. 
Součástí je rovněž pomoc a podpora při pohybu na vo-
zíku či jiných speciálních zařízeních určených pro pohyb 
ve vnitřním prostoru.

Výše uvedené úkony 1 a), 1 b), 1 c), 1 d) jsou za  
80,- Kč/hodinu
Příště se dozvíte něco o pomoci při osobní hygieně.

Jiřina Floriánová

Potřebujete pedikúru?

V Domě s pečovatelskou službou Nábřeží 

v Hulíně se nabízí občanům Hulína mož-

nost využít služeb pedikérky.

Provozní hodiny jsou vždy v pondělí, 

středu a pátek od 14.30 do 18.30 hodin

Objednat se lze buď na telefonu 

605 440 132 nebo osobně přímo v DPS 

Nábřeží 1413 Hulín.

Tečka za pilouDĚNÍ VE MĚSTĚ
Po dlouhých peripetiích je nablízku konečné dořeše-

ní Pily Rajnochovice, kdy už Krajský obchodní soud vydal 
rozhodnutí o uspokojení pohledávek věřitelů. Díky tomu, 
že konkurzní podstata byla pokryta více jak z devadesáti 
procent, budou věřitelé zcela určitě spokojeni. 

Město Hulín by mělo z tohoto vyrovnání obdržet 
cca 19 miliónů korun, další finanční prostředky dosta-

nou i příspěvkové organizace jako Kombyt Servis, p. o. 
a Sportovní areál, p. o. Hulín. O rozdělení těchto finanč-
ních prostředků bude dále rozhodovat Zastupitelstvo 
města Hulína.

Zdá se, že tímto krokem bude za Pilou Rajnochovice 
udělaná tečka. Nyní už bude záležet na zastupitelích, jak 
s těmito prostředky město naloží ve prospěch občanů.
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Višňovce – revitalizace sídliště

„Samozřejmě, že pro město je to pozitivní zpráva. 
Peníze, které dostaneme zpět, posílí rozpočet města a budou 
využity na akce, které považujeme za důležité,“ řekl pro 
Hulíňan starosta města Mgr. Roman Hoza. „Předpokládáme, 
že část bude zapojena do výdajové části rozpočtu již v letoš-
ním roce, ale víc než polovinu chceme nechat v rezervě 
na dofinancování dalších akcí, u kterých předpokládáme 
získání dotace. Ať už je to další etapa bezbariérových chod-
níků, další etapa regenerace sídlišť, zateplení a výměna oken 
na školních pavilonech a v mateřských školách. S největší 
rezervou počítáme na dofinancování rekonstrukce náměstí, 
na níž připravujeme žádost z ROP (Regionálního operačního 
programu), tedy z prostředků Evropské unie. Celá částka se 
nám nevrátí, ale aspoň tato část tvořící téměř polovinu městu 
bude ke prospěchu,“ řekl starosta.

Zajímalo nás, zda Pila jako taková je už, pokud jde 
o její vztah k městu Hulín, uzavřenou kapitolou.

„Vyrovnáním končí konkurzní řízení a společnost 
Pila Rajnochovice, s. r. o., by měla být zlikvidována a její 

činnost ukončena,“ odpověděl R. Hoza. „Na jednom z před-
cházejících zastupitelstev došlo k odprodeji majetku Pily 
Rajnochovice, takže po ukončení její činnosti a vyřešení 
všech potřebných formálních kroků bude činnost a vztahy 
města k pile už opravdu minulostí.“

Vzalo si z toho město Hulín nějaké poučení? To 
už byla naše poslední otázka na toto téma adresovaná 
starostovi Romanu Hozovi. 

„Já osobně jsem už o poučení z našeho podnikání 
v pile v tisku mluvil mnohokrát, a proto nepovažuji za nutné 
se k tomu vracet, nicméně závěr je jasný: Město jako takové 
nemá podnikat a vstupovat do jakýchkoliv podnikatelských 
aktivit, které přímo nesouvisejí s jeho fungováním. Zejména 
pokud nemá zajištěnou kvalifikovanou, odborně fundo-
vanou kontrolu a management se základními morálními 
předpoklady, jeho pozitivní vztah k městu nevyjímaje,“ 
uzavřel starosta Hulína Roman Hoza.  

Ministerstvo pro místní rozvoj dodatečně rozhodlo, 
že podpoří projekt města na revitalizaci sídliště Višňovce. 
V první etapě město obdrží dotaci ve výši 3,148 mil. korun. 
V této etapě se jedná o rekonstrukci veškerých chodníků, 
úpravu zeleně a doplnění městského mobiliáře. 

„Naši původní žádost o státní dotaci sice na mi-
nisterstvu zvažovali, ale nakonec na nás pro mimořád-
ný zájem obcí nedošlo,“ řekl místostarosta Petr Polák. 
„Proto jsme se společně s bývalým starostou a radním 
Jaroslavem Čumpelíkem rozhodli využít naše dobré 
kontakty na ministerstvu a do Prahy jsme přece jen 
zajeli. V naději, že snad lze ještě toto rozhodnutí změnit. 
Podařilo se nám to nejen díky pochopení ministerských 
úředníků, ale i samotného pana ministra Čunka. Naši 
žádost přece jen ještě jednou prostudovali a rozhodli, že 
ty více než tři milióny na první etapu revitalizace Višňovců 
nám přece jen přidělí už letos,“ řekl P. Polák.

V další etapě bude provedena komunikace pro 
zásobování obchodu U Zlámalů a dobudování parko-
vacích míst. I na realizaci těchto záměrů město požádá 
ministerstvo pro místní rozvoj o státní dotaci.

Višňovce ...
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Osvětlení přechodů pro chodce

Nebývalé stavební tempo

Jak jsme již v minulém Hulíňanu čtenáře informo-
vali, v těchto dnech je před dokončením nasvětlování 
dalších přechodů pro chodce na silnicích I. a II. třídy. Na 
Holešovské ulici budou nasvětleny celkem tři přechody, 
na silnici I/55 se jedná o jeden přechod a v Záhlinicích 
rovněž o jeden přechod. Město na tuto akci obdrželo 
dotaci Zlínského kraje ve výši 500 tisíc korun. Celkově se 
tak jedná o krajskou dotaci na osvětlení přechodů ve výši 

1,1 mil. korun. Jak pro Hulíňan uvedl starosta Mgr. Roman 
Hoza, „I touto cestou bychom rádi poděkovali dotčeným 
orgánům Zlínského kraje za finanční podporu.“
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DĚNÍ VE MĚSTĚ

Vstupujeme do voleb

Hody, hody doprovody

Vstupujeme do třetího volebního období nových kra-
jů, a tedy i existence Zlínského kraje. Termín voleb se kva-
pem blíží a na nás voliče se budou obracet různé politické 
strany i různá uskupení a ve svých volebních programech 
nám budou slibovat, co všechno pro nás voliče udělají. 
Jaké bude složení Zastupitelstva Zlínského kraje záleží 
na tom, komu dají v nadcházejících volbách lidé důvěru. 
Já bych si přála, aby tam byli takoví lidé, kterým záleží 
na tom, jak se lidem v jejich kraji žije, a vytvářeli jim 
k tomu ty nejlepší podmínky. Málo si uvědomujeme, že 
nejen parlament rozhoduje o důležitých otázkách. Právě 

kraj má vliv na dopravu, zdravotnictví, školství, sociální 
záležitosti a mnohé další.  Všem voličům bych proto chtěla 
vzkázat, aby k volbám přišli. Je to jejich právo, o které 
se mohou připravit jen oni sami. Aby volili rozumem 
a nezapomněli si zkontrolovat, jak která politická strana 
splnila slib z předcházejících voleb. Aby si uvědomi-
li, kdo co sliboval, kdo měl jaké možnosti sliby plnit. 
A na závěr opět vyzývám všechny voliče: „POJĎTE VOLIT, 
VŽDYŤ JE TO ZADARMO!“

Zdeňka Hlobilová, občanka Hulína, 
ale také kandidátka do ZKZ za KSČM

Svatováclavské hody v Hulíně se letos vydařily 
nad očekávání. Nejenže jsme si vymodlili krásné počasí 
(po loňských propršených hodech zaslouženě), ale pro-
gram, který byl tentokrát rozvržen na tři dny, měl i mezi 
hodovníky velký úspěch. 

Vše začalo pozvánkou na hody, o kterou se postaral 
Kulturní klub. Už v pátek přijeli nejdříve na sídliště Višňovce 
a posléze na Družbu přímo mezi paneláky. Rozložili si stůl 
s pozvánkami a burčák z Blatnice tekl proudem. Nejdříve 
se koštovalo a pak nakupovalo. Sešly se celé rodiny s přáte-
li a sousedy. Takovou donášku až k domu patřičně ocenili.  
Mnozí z nich přišli už večer do klubu na hodovou zábavu, 
která přitáhla zejména mladé lidi. Vždyť hrála skupina 
Kosovci a všem se líbila. Škoda jen, že burčák bouřil 
i v hlavách některých návštěvníků a došlo i ke zranění 
jednoho z hostů, jenž musel být ošetřen. Vše dopadlo 
dobře a v sobotu ráno už stánky u letního kina obchá-
zeli zvědaví návštěvníci. Perníky, medovina, ořechy, 
vykrajovátka na cukrovinky, turecký med, zboží z proutí 
a samozřejmě burčák, oblečení a jiné zboží nevyjímaje, 
to vše pomalu mizelo z pultů. Jídlo bylo všude dost a kdo 
tvrdil, že chybělo občerstvení, asi pro les neviděl stromy. 

Drůbeží výrobky, klobásky, párky, buřty, bramboráky 
a jiné dobroty voněly na každém kroku. Pro mlsné ja-
zýčky trdelníky, pro vyznavače tekuté stravy pivo nebo 
burčák… A zahanbit se nenechaly ani místní hospody, 
protože všechny, které jsme obešli, měli otevřeno do-
konce i v neděli. Dopolední sobotní program v knihovně 
vystřídal odpolední v letním kině, kde byly hody zahá-
jeny v neděli po mši svaté. Jakmile věřící vyšli z kostela, 
seřadil se dlouhý průvod, v jehož čele s prapory kráčeli 
hulínští dobrovolní hasiči. Hned za nimi kráčeli krojovaní 
Hulíňáčci a potom mažoretky v nových bundách, aby jim 
nebyla v tu říjnovou neděli zima. Do kroku jim vyhrávala 
dechová hudba ZUŠ Morava a následovali je představitelé 
radnice a občané. Průvod zalitý sluníčkem přivedl lidi 
do letního kina a starosta Roman Hoza předal občanům 
hodové právo. Hulíňáčci zpívali i tančili a vystřídali je 
Zvonky a nakonec Morava.

Od pátku do neděle se v Kulturním klubu i letním 
kině vyhrávalo a zpívalo. V sobotu to byla country ka-
pela Podjezd, tančila děvčata ze skupiny TRICK Aleny 
Csomorové, na pódium přišla i skupina Beatles. Ne sice 
z Liverpoolu, ale ze Šumperka, avšak zazpívaly si s ní 
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mladé i starší ročníky. Nedělní hody odpoledne ukončili 
Hulíňané, s nimiž si pro změnu zazpíval i hulínský rodák 
Standa Hložek. Našli se i dospělí tanečníci, kteří stejně 
jako děti dole pod pódiem vybili kus přebytečné energie. 
Když k tomu všemu připočítáme výstavu v Kaplánce, fot-
balová utkání, nedělní pohádku s Machem a Šebestovou 
či dva hodové fotbalové zápasy ve sportovním areálu, 
musíme říci: báječné hody. Děti snad všechny ty pohádko-
vé cesty Hulínem, hulínský podchod plný čertů 
nevyjímaje, přežily v dobrém duševním zdraví. 
Potkat se s ježibabami či loupežníky, Marfušou 
a Ivánkem, Křemílkem a Vochomůrkou, vidět 
jak čerti kladou v podchodu pod kotel… to 
chce opravdu dobré nervy. A koho už bolely 
nohy, mohl se po Hulíně v neděli přesou-
vat vláčkem. Za pětikačku se povozil skoro 
po celém městě.

Opět jsme rovnýma nohama ve všed-
ních dnech. S radostmi i starostmi, povin-
nostmi a nadějemi. Vždyť zanedlouho se 
začneme chystat na dušičky, bude Mikuláš 

a pak, pak už tu budou Vánoce. Čeká nás společně ještě 
hodně krásných chvil.

Dovolte mi na závěr za všechny organizátory hodů 
(a letos se do nich zainteresovala celá řada lidí všech 
věkových kategorií) poděkovat všem. Všem těm, kteří se 
přišli pobavit, i všem, kteří tu dobrou atmosféru v Hulíně 
vytvořili.  

Alžběta Škarpichová     

EKOLOGIE

V letošním roce jsme jeli na čtrnáctidenní přírodo-
vědnou expedici do národních parků Polska. Autobus, 
který jsme si i s řidičem „koupili“, byl naplněn převážně 
mladými ochránci přírody z oddílů Falco z Valašského 
Meziříčí, Orlovci z Hulína a Lidem Medvědího potoka 
z Olomouce.

Celé akci předcházela důkladná příprava. Množství 
hodin strávených po večerech nad literaturou, mapami 
Polska a u internetu, se snad nedá ani spočítat. Také 
na klubovních schůzkách a výpravách v průběhu škol-

Přírodovědná expedice za bělověžským zubrem 
aneb národní parky Polska 2008

ního roku se děti učily všem tábornickým dovednostem 
a samostatnosti v terénu.

To víte, rychle sbalit či postavit stan, navařit ve dvo-
jici nějakou dobrotu, vyznat se v mapách, ujít s lehkým 
batohem cca 15 – 20 km, neztratit se v terénu a umět 
mnoho dalších dovedností, to není jen tak. Vše se na-
konec podařilo.

Nastal den D. V sobotu ráno 9. srpna jsme se vy-
dali autobusem z Valmezu do severovýchodního cípu 
Slovenska. Dukelským průsmykem jsme pronikli na pol-

letem světem
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ské území a dojeli jsme až do prvního kempu k okraji 
Bieszcadského národního parku. Zdejší rozvolněné, 
čarokrásné travnaté kopce, kterým zde říkají horské 
poloniny, nám všem učarovaly. Nekonečné stráně plné 
borůvkových a brusinkových keřů, tisíce modrých hořců 
a sinokvětů, kroužící orli. Nádherné rozhledy do maleb-
ných údolí, barevná políčka v blízké Ukrajině. Hotový 
živý skanzen.

Následoval přejezd do severněji položeného 
Roztoczanského NP, který již nepatří ke Karpatskému 
oblouku, a je to také znát. Podloží je tvořeno 
převážně písky. Je zde mnoho borových 
lesů a jezírka s průzračnou vodou. V parku 
můžete pozorovat potomky původních les-
ních koní, tarpanů, kteří ještě před několika 
staletími žili volně ve východní části Evropy 
a byli téměř vybiti.

Další přesun autobusem nás vedl 
do nejstaršího a nejzachovalejšího pralesa v Evropě, 
do Bělověžského národního parku. Cestou se zastavujeme 
v městečku Zamošč, které je perlou renesance. Vzniklo 
na rýsovacím prkně italského architekta.

O bělověžském pralese lze hovořit jen v superlati-
vech. Největší, nejstarší, nejkrásnější. Jen rostlin je zde 
více jak tisíc druhů. Mohutné stromy staré několik set let, 
tajuplní zubři, vlci a rysové. Tady člověk pocítí tu pravou 
úctu k duchu lesa, respekt k přírodě. Poznali jsme ho 
naplno o sobotní noci v kempu, kdy jsme zažili silný vichr, 
který lámal v západní části Polska stromy a bořil domy 
rychlostí až 300 km v hodině. Nikdy dříve zde takovou 
sílu větru meteorologové nenaměřili.

V neděli 17. srpna se přesouváme živi a zdrávi 
do dalšího z národních parků, do parku Biebrzanského. 
Svou rozlohou 59 233 ha je největším NP v Polsku a patří 
mezi největší NP i v evropském měřítku. Chrání nád-
hernou bažinatou krajinu kolem řeky Biebrzy, která se 
v jarním období rozlévá na kilometry od koryta. Celá 
oblast je významná zejména po ornitologické stránce. 
Bylo zde zjištěno celkem 262 druhů ptáků. Na území NP 
však žije také nejvíce losů v Polsku.

V pondělí se přesouváme směrem ke Gdaňsku, 
s půldenní zastávkou na Mazurských jezerech. Úterní 
návštěva přístavního města Gdaňsk byla velkolepá - 
přístavní město v ústí Mrtvé Visly, 800 tis. obyvatel. 
Prošli jsme Zlatou bránou do centra na náměstí Dlugi 
Tark se známou Neptunovou fontánou. Navštěvujeme 
také Mariánský kostel, který byl postavený v letech 1342 
- 1502. Je celý z červených pálených cihel a je to jeden 
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Tak zase ahoj příště…

Český svaz ochránců přírody Via Hulín
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Čtyřicátý osmý v Kroměříži i v Hulíně

Letošní přestupný, olympijský rok končící osmičkou 
je zcela mimořádný, neboť nám připomíná významné 
události naší historie. Sdělovací prostředky jim věnují 
patřičnou pozornost, přináší nová sdělení, ač v jejich 
hodnocení se mnohdy jejich názory liší. Poněkud v ústraní 
zůstalo 60. výročí velkolepé výstavy „1848 – 1948 – sto 
let čs. národního života“ uspořádané v Kroměříži.

Výstava byla na tento  
termín připravována již krátce 
po osvobození velkou skupi-
nou dobrovolných pracovní-
ků a nadšenců pod vedením 
známého kulturně osvětového 
pracovníka, učitele, spisova-
tele a konečně ředitele ro-
dinné školy Jindřicha Spáčila 
(1899-1978), který mimo 
jiné učil ve třicátých letech 
minulého století také u nás 
v Hulíně.

Bylo nutné překonat 
spoustu překážek. Byl totiž 
nedostatek stavebního ma-
teriálu, textilu na zhotovení 
hanáckých krojů a konečně 
i finančních prostředků. Vše 
probíhalo s nadšením, které panovalo po skončení 2. 
světové války, a dodejme, že bez politických třenic, 
dnes obvyklých, se nakonec dílo dosud nepřekonané 
podařilo.

Samotné město Hulín mělo malou expozici 
na společné výstavě moravskoslezských měst v bývalém 
Učitelském ústavu, kterou na zadání radnice zajišťoval 
arch. František Hanák. Ve zkratce upozorňovala na his-
toricky význačnou minulost města, poté na mimořádně 
výhodnou polohu, železniční uzel, důležitou silniční 
tepnu, a také na budoucí přístav na průplavu Dunaj – 
Odra – Labe. Dokumentace se bohužel nedochovala, 

urychlená likvidace před zahájením školního roku pro-
běhla nekontrolovatelně a do Hulína se prakticky nic 
z této výstavy nevrátilo.

Mnohem větší prostor byl vyhrazen obci Záhlinice 
s bohatou expozicí v prostorách arcibiskupského zámku 
v oddělení „Rok 1848 – zrušení roboty a poddanství“. Zde 
dominovala známá postava Františka Skopalíka (1822 – 

1891) vyrostlého právě z revo-
lučního roku 1848, jako dlou-
holetého představitele Hané 
a vlastně celé selské Moravy. 
Ideový návrh zpracovali 
František Sobek a Rostislav 
Kojecký, přičemž byl plně 
využit materiál tenkráte ještě 
plně fungujícího Skopalíkova 
muzea a právě v roce 1946 
vydaný Skopalíkův životopis 
od Františka Sobka. 

V oddělení 6. odbo-
ru – pod názvem „Průmysl, 
doprava, obchod a peněž-
nictví ve století 1848-1948“, 
který byl umístěn v budově 
Obchodní akademie u ONV 
(dnes COPT Kroměříž) pra-

covali mimo jiných Ing. František Severin – technický 
správce cukrovaru Hulín a Ing. Jan Kobliha z cukrovaru 
Všetuly. Postarali se o přehlednou expozici cukrovar-
nictví, jejíž součástí byl model cukrovaru a rafinerie 
provedený v poměru 1:33. Byl zapůjčen z Výzkumného 
ústavu cukrovarnického Praha-Modřany. Model vyrobil 
známý cukrovarnický odborník, strojmistr cukrovaru 
Čakovice Karel Rais st. Tento model o půdorysné ploše 
5x6 metrů obsahoval veškeré technologické zařízení 
běžně provozované v cukrovarech první republiky čes-
koslovenské. Pohyby všech točivých strojů obstarával 
elektromotor pod podiem modelu. Velkému zájmu se 
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Pozvánka na hody i s burčákem přímo na sídlišti. Pohádkově se prošli po Hulíně. Start byl u ZUŠ.

Podchod plný čertů a čertic. Konečně čistý… Kdo pozdravil každou pohádkovou bytost, v cíli byl odměněn.

Haná, jak ji už neznáme. Výstava v knihovně ji přiblížila. Nejdříve koláčky ochutnala porota, přidali se i ostatní.
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Beatles ze Šumperka roztančili publikum. Byly chvíle, kdy v hledišti kina nebylo ani místečka.

Kdo by si nezatančil, když je hodová neděle? Trhovníci nabízeli především tradiční výrobky.

Hulíňan     10/2008

13

HISTORIE
těšil hlavně u mladých návštěvníků, neboť Kroměřížsko 
bylo vyhlášenou řepařskou oblastí s vynikajícími výnosy 
a tomu odpovídajícímu počtu cukrovarů.

Výstava přinesla též možnost nespočetných a do-
posud nepoznaných kulturních zážitků. Naše dospívající 
generace byla po dobu sedmi let německé okupace trvale 
vystavena nebezpečí pracovního nasazení v Říši, omezení 
veškeré spolkové činnosti, zákazu shromažďování a také 
tanečních zábav.

Po osvobození jsme všichni uvítali návrat do nor-
málních, mírových poměrů. Ochotně a v rámci svých 
možností jsme přispívali svou prací, kde bylo potřeba, 
ať už to bylo při opravě zámku či předláždění náměstí. 
Nebylo rozdílu mezi organizacemi Sokolů či Skautů a ji-
ných, uzavírala se nová přátelství i známosti. Jako hojivý 

balzám na protektorátní utrpení jsme pak přijali mož-
nost nových kulturních zážitků z výstavního programu. 
Svátkem bylo pro nás představení Hanácké filharmonie 
a provedení oper jako Prodaná nevěsta či Rusalka pod 
vedením Antonína Procházky ve skleníku Květné zahrady. 
V těchto pořadech také účinkovaly paní učitelka Marie 
Antalová, Drahomíra Kvapilová a Radmila Hložková 
z Hulína. A dočkali jsme se také novinky – biografu 
v přírodě – v Květné zahradě.

Chodívali jsme přirozeně pěšky, společně či ve sku-
pinkách. Plni do té doby nepoznaných zážitků a s pevnou 
vírou v lepší příští dny. To vše patřilo k našemu mládí a jak 
se říká, k času malin nezralých. I proto by byla škoda na to 
vše zapomenout.

Vlastimil Úlehla 

SPOLEČNOST

Blahopřejeme k pětadevadesátinám

Krásných 95 let se 12. srpna letošního roku do-
žila babička a prababička Anna Fiantová. S celou svou 
rozvětvenou rodinou toto úctyhodné životní jubileum 
oslavila v poměrně dobrém zdraví a hlavně – v dobré 
náladě. Je pořád aktivní, neustále něco čte, luští kří-
žovky a dívá se na televizi. Jen dvě věci ji trochu trápí 
– v posledních letech ztrácí sluch a její čtyřnohý přítel, 
pejsek, se kterým si ráda zajde na procházku, zcela 
ztratil zrak. „Jsme taková správná dvojice,“ zasmála 
se při návratu z krátké procházky. „On nevidí, já 
špatně slyším… Ale jsem s ním celé dny a vzájemně 
se děláme šťastnými.“

Babička Fiantová ještě pořád peče dobré ko-
láče a jak už to bývá, nepotřebuje suroviny na ně 
vážit. Vše má po letech praxe takříkajíc v oku.

Popřejme jí hodně zdraví, aby se ještě dlouho 
mohla těšit ze všeho a ze všech, které má tolik ráda.  

BLAHOPŘEJEME
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V období od srpna do září jsme se navždy rozloučili s těmito 
našimi spoluobčany:

Pavel Veselský (1921) Ludmila Škroníčková (1947)
Josefa Žílová (1938) Ladislav Dlabaja (1938)
Anna Segiňová (1933) Anna Rudolfová (1915)
Otto Zapletal (1943) Zdeňka Ševcová (1921)
Jan Ježischek (1958) František Prokop (1925)

Opustili nás

Bezdomovec byl pohřben v Hulíně

Na hulínském hřbitově byl počátkem září založen 
dvojhrob, do kterého se budou v případě potřeby pohřbívat 
lidé bez domova, kteří v Hulíně zemřou a tudíž Hulínu 

náleží. Hrobník do jednoho z nich uložil ostatky nezná-
mého, který tragicky zahynul při střetu s vlakem. „Musíme 
počítat i s takovými situacemi,“ řekl ředitel Kombyt Servisu 

Antonín Huťka. „Jsem rád, že město Hulín pamatuje 
i na takovéto případy.“

Je dobré, že i po smrti jsme schopni zachovat úctu 
k člověku, ať už žije podle našich představ, nebo zcela 
jinak. Ač totožnost zemřelého nebyla zjištěna, mnozí 
Hulíňané se domnívají, že snad jde o bezdomovce, 
který se dlouhou dobu pohyboval v podchodu želez-
niční stanice. Víme o něm jen to, že byl téměř slepý, 
nikdo jej neviděl opilého a nikdy nikoho neobtě-
žoval. Od tragické události jej už na nádraží nikdo 
nespatřil. Ať  už je to kdokoliv, zaslouží si, aby jeho 
ostatky spočinuly tam, kde prožil poslední chvíle 
svého života.  



Hulíňan     10/2008

15

ŠKOLA

Škola vděčí ...

Jak jsme vylepšovali školu ...

Děkujeme vedení firmy ROVINA HULÍN, a. s., za finanční dar na zakoupení kopírovacího stroje pro Základní 
školu v Hulíně. Také děkujeme Boženě Strouhalové - samoobsluha Salestr Hulín a Ing. Vlastislavu Klaškovi za finanční 
podporu naší školy. Darovaný obnos posloužil k zlepšení estetického vzhledu interiéru školy.

Vstup do budovy školy zcela změnil svou podobu. 
Naše fotografie je dokladem změn, které uvítali všichni, 
kteří naši, v těchto dnech již padesátiletou školu na-
vštěvují. Bez sponzorů by se tato proměna samozřejmě 
neuskutečnila, a tak jim i touto cestou děkujeme. 

Letos navštěvuje ZŠ Hulín 533 žáků, což je o 20 
méně než vloni. Otevřeny byly tři první třídy s 64 dětmi, 
což je oproti loňsku o 30 méně. Vrásky dělá vedení školy 
to, že byli nuceni vytvořit dvě druhé třídy. V každé z nich 
je 26 dětí a jak je známo, vše nad 21 dětí vyžaduje 
mimořádný přístup učitele.

Zeptali jsme se, co je nového ve školní kuchyni? 
Kromě úbytku jedné pracovní síly přibyl inventář. Kuchyň 
má nové nerezové pracovní stoly, digitální váhy i nový 
mrazák. Zrekonstruovaný hnětač dělá kuchařkám velkou 
radost, už méně se radují z nedostatku vodních lázní. 
Jedna ovšem stojí (bez gastronádob) 30 tisíc, a tak 
budou muset ještě nějaký čas vydržet.

Ve školní kuchyni už mají od tohoto školního 
roku nové rozvody studené vody.

Změny nastaly i ve školní družině. Vyměněny 
jsou tu dveře (celkem deset kusů) a brigádnici 
natřeli sociální zařízení družiny, takže se tu děti 
opět budou cítit o něco lépe.
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Dny evropského kulturního dědictví 2008
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Františka Skopalíka v Záhlinicích. Tato akce se uskutečnila 
v souvislosti se Dny evropského kulturního dědictví. 
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Byli jsme na SlovenskuZE ŽIVOTA ZUŠ

Bylo ráno, pátek 26. září. V zavazadlovém prostoru 
auta velký narozeninový dort, vínečko z Moravy a krás-
né květiny. To vše se vezlo v doprovodu učitelů naší 
Základní umělecké školy, kteří se vydali přát k 65. naro-
zeninám družební Základní umělecké škole ve Zlatých 
Moravcích.

Oslavy začaly vřelým přijetím delegací u primátor-
ky Města Zlaté Moravce paní Ing. Serafíny Ostrihoňové. 
Mimo naší školy se jich zúčastnila i delegace z umě-
lecké školy z polského městečka Sierpc. Po společném 
svátečním obědě a krátkém odpočinku pak vyvrcholily 

slavnostním koncertem, kde se představili 
současní žáci i bývalí absolventi jubilující 
školy. Při večerním rautu se pak povídalo. 
A nejenom o koncertě, ale i o dalších spo-
lečných plánech. Byli bychom rádi, kdyby se 
podařila navázat užší spolupráce i se školou 
polského městečka Sierpc.

Setkání to bylo opravdu příjemné, 
ale dlouho jsme si jej neužili.Vždyť jsme 
už měli všichni plné hlavy blížících se hu-
línských hodů. 

<  Ředitelé družebních škol
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Co se chystá v Klubíčku?

SVČ Hulín, Nábřeží 696, 768 24 Hulín, telefon: 573 350 127, 
fax: 573 350 127, e-mail: klubickohulin@atlas.cz

PŘIPRAVUJE:           
V říjnu se chystá DRAKIÁDA  
pro všechny děti je tu „Soutěž o nejkrásnějšího draka“
V pátek 10. 10. 2008 od 8.00 do 15.00 hodin: 
SPORTOVNÍ PÁTEK pro malé, větší i největší. 
              
Pondělí 27. 10. 2008  
VOŇAVÁ KUCHYNĚ MALÉHO ŠIKULY
Receptář plný nápadů, pečení, smažení a vaření. 
Nezapomeňte si s sebou vzít zástěru a přezůvky. 
Cena 75,- Kč

Středa 29. 10. 2008
PTAČÍ DEN
Výlet do Ornitologické stanice v Přerově.
Nezapomeňte na pláštěnku, turistickou obuv, svačinu 
na celý den a na dobrou náladu. Cena 95,- Kč.
Přihlásit se můžete do 23. 10. 2008.

Listopad 2008  
AQUA PARK Hranice PIVNÍ LÁZNĚ
Relaxace pro ženy. Jedná se o výjimečnou proceduru 
s léčivými účinky, jejíž součástí je finská sauna, koupel 

s přísadami, ze kterých se vaří pivo, regenerace organis-
mu na lůžku z ovesné slámy a odpočinek u sauny, kdy se 
vstřebávají kladné účinky z pivních procedur.

Prosinec 2008  
DÍLNA PRO 2 ŠIKOVNÉ RUCE - DEGOUPAGE 
Vánoční dárky na poslední chvíli      
VÁNOČNÍ JARMARK v Rožnově pod Radhoštěm 
13. 12. 2008              

PŘIPRAVUJEME:
Kurz Grafiky a digitální fotografie
* Kurz je svým zaměřením určen pracovníkům školství,-
dětem, mládeži a široké veřejnosti
* Tento kurz předpokládá zkušenosti s ovládáním počítače
* Absolventi tohoto kurzu získají základní teoretické pojmy 
z oblasti grafiky, naučí se snímat fotografii skenerem, z fo-
tografií vytvoří koláž, zvládnou úpravu snímků v počítači, 
vytvoření letáku, vizitky, atd.
* Absolventi kurzu získají přehled o použití jednotlivých 
grafických prvků při realizaci svých nápadů
* Součástí kurzu bude přehled použitelné techniky a do-
stupného programového vybavení
Bližší informace denně v SVČ nebo
u Jitky Zachariášové na tel. čísle 573 350 127
Těšíme se na Vás!

Nový úsek dálnice zprovozněn PEL-MEL
Ředitelství silnic a dálnic (ŘSD) v úterý 23. 9. 

u Kroměříže slavnostně otevřelo další část dálnice 
D1. Její dva nové úseky, dálniční obchvat města 
a trasa vedoucí z Kojetína na Přerovsku až po za-
čátek Kroměříže, se začaly stavět v roce 2005 a vy-
žádaly si náklady celkem přes 1,5 miliardy korun. 
Nejstarší česká dálnice se tak jejich zprovozněním 
prodloužila o dalších sedm kilometrů.

Nově dokončená trasa by měla především svést 
dopravu z dnes už nevyhovující silnice I/47, zlepšit mož-
nosti dopravního napojení regionu na českou dálnič-
ní síť a v neposlední řadě také snížit provoz v centru 
Kroměříže. Na novém zhruba sedmikilometrovém úseku 
vzniklo celkem 11 mostů, dvě mimoúrovňová křížení 
a také tři protihlukové stěny v délce téměř tři kilometry. 
Dálniční obchvat Kroměříže, který město míjí po jeho 
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severním okraji, byl však zprovozněn s předstihem 
a motoristé jej už nyní mohou využívat jako objízdnou 
trasu, zatímco se opravuje jediný kroměřížský most 
přes řeku Moravu.

DALŠÍ ÚSEK BY MĚL BÝT HOTOVÝ V ROCE 2009
Dálnice D1 dosud končila u Vrchoslavic na Pros-

tějovsku. Řidiči jedoucí ve směru od Brna se po ní ale 
zatím až do Kroměříže nedostanou. Chybějící úsek 
z Vrchoslavic do Kojetína dlouhý zhruba šest kilometrů 
se totiž dosud staví a měl by být zprovozněn přibližně 
v září 2009. Do doby jeho dokončení bude doprava mezi 
Vrchoslavicemi a Kojetínem vedena po stávající silnici 
první třídy. Na dálnici z Kojetína do Kroměříže a na ob-
chvat města v budoucnu naváže další část, která povede 
od Kroměříže ve směru na Hulín a Říkovice na Přerovsku. 

Jeho stavba byla oficiálně zahájena začátkem letošního 
června a se zprůjezdněním úseku se předběžně počítá 
v říjnu roku 2010.

Stavba úseku Kroměříž-západ – Kroměříž-východ 
byla zahájena již počátkem roku 2005 a je vedena v trase 
stávajícího severního obchvatu města. Stavba je na svém 
východním konci zakončena mimoúrovňovou křižovatkou 
Kroměříž-východ, která bude napojena na právě realizova-
nou stavbu Kroměříž-východ – Říkovice.Pro minimalizaci 
vlivů na životní prostředí byla v tomto úseku vybudována 
protihluková opatření pro ochranu stávající zástavby 
před negativnímu účinky dopravy vedené po této trase,“ 
uvedl Petr Hradecký, krajský radní pro oblast dopravy. 
Vyvedením silničního provozu ze zastavěného území 
dojde k zásadnímu zlepšení životního prostředí především 
ve městech Kroměříž a Hulín. 

Stavba rychlostní silnice R49 byla zahájena

Mezi oceněnými byl trenér juda Dušan Horák

Poklepem základního kamene byla 30. října slav-
nostně zahájena výstavba rychlostní silnice R49 v úseku 
Hulín - Fryšták. Náklady na stavbu přesáhnou 7,7 miliard 
korun a první řidiči by se po nové rychlostní komunikaci 
o délce 17,3 kilometrů měli svézt v říjnu 2011. U Hulína 
bude rychlostní silnice R49 navazovat na dálnici D1 a na 
rychlostní silnici R55 vedoucí přes Otrokovice směrem 

na Břeclav. Trasa R49 směrem na Fryšták pak povede 
mj. kolem strategické průmyslové zóny Holešov. Na úsek 
mezi Hulínem a Fryštákem poté naváží další úseky, které 
rychlostní silnici R49 přivedou až na území Slovenska, 
kde se jako rychlostní silnice R6 u Púchova napojí na 
slovenskou dálnici D1. Tím bude zajištěno kvalitní a rychlé 
spojení Zlínského kraje se Slovenskem.

ZLÍN – Dobrovolné pracovníky, kteří se ve svém 
volném čase věnují vytrvale a nezištně práci s dětmi 
a mládeží, 19. září v Komorním sále Základní umělecké 
školy Zlín, Štefánikova opět ocenili hejtman Libor Lukáš, 
jeho náměstek pro školství Josef Slovák a další nejvyšší 
představitelé Zlínského kraje. Šlo již o pátý ročník akce 
vzdávající hold lidem, kteří dlouhodobou a kvalitní čin-
ností v oblasti volnočasových aktivit dětí a mládeže dávají 

vzor chování nejmladší generaci a přispívají k správnému 
směřování společnosti. 

Na Odbor školství, mládeže a sportu Krajského 
úřadu Zlínského kraje bylo letos doručeno celkem 36 no-
minací, z nichž vítězné kandidáty vybírala komise. Výběr 
proběhl na základě předem stanovených kritérií, jimiž 
byly dlouhodobost, práce s dětmi a mládeží z ohrožených 
sociálních skupin, druh zájmového zaměření, působení 
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byly dlouhodobost, práce s dětmi a mládeží z ohrožených 
sociálních skupin, druh zájmového zaměření, působení 
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PEL-MEL
v iniciačních a poradních orgánech či publikační 
činnost související s volnočasovými aktivitami,“ 
přiblížil náměstek Slovák. Ocenění dobrovolní 
pracovníci převzali z rukou představitelů regi-
onu pamětní medaile Zlínského kraje, pamětní 
dekrety a věcné dary. Slavnostního setkání 
se zúčastnili také navrhovatelé oceněných. 
Za dlouholetou práci v oblasti volnočasových 
aktivit dětí a mládeže byl na tomto slav-
nostním setkání ve Zlíně ohodnocen také 
hulínský občan Dušan Horák, trenér juda - SK 
Spartak Hulín. 

KULTURA

Okno
do knihovny

Výstava „U nás na Hané“ se  líbila
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již na konci tohoto článku.
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i s tancem v Letním kině. Pak se rozběhly se svatebními 
koláčky mezi hosty a všem, kdo k výstavě i programu při-
spěli, poděkoval starosta Roman Hoza. Rozdal kytice květin 
paním Regentíkové, Navrátilové, Střálkové, Milotové, ale 

Oceněný trenér juda Dušan Horák se zástupci města.
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KULTURA
i panu Úlehlovi a poděkoval za to, že nejenže uchovávají 
tradice, ale předávají jejich život těm nejmladším, snad 
jednou svým následovníkům. Děti dostaly dárky a prostor 
knihovny se stal místem obdivu časů dávno minulých.

A nyní slíbený recept na oceněné ořechové 
mošničky Ludmily Stratilové:

Suroviny: 30 dkg hladké výběrové mouky, 6 žloutků, 
1 kávová lžička octa a 25 dkg másla.

Zpracujeme vláčné těsto a odložíme jej na 24 hodin 
uležet do lednice.

Když jej na druhý vyjmeme, zpracujeme z něj drobné 
kuličky, které rozválíme mezi dvěmi igelitovými sáčky (aby se 

nelepily) na placičky, které pak vložíme do formiček košíčků, 
opatrně je nadzvedneme.

Pak si ušleháme ze zbylých 6 bílků s 25 dkg mletého 
cukru sníh. Do této směsi nakonec vsypeme a zlehka vmí-
cháme 30 dkg mletých ořechů. Takto připravenou ořechovou 
masu nakonec vkládáme po lžičkách do mošniček (pytlíčků, 
připomínajících pytlík na tabák) a jako ten tabákový pytlík je 
zmáčkneme. Nakonec dáme péct a upečené pocukrujeme.

Dobrou chuť, milí čtenáři. V příštích dvou číslech 
Hulíňanu se dozvíte, jak se pečou vítězné hodové koláče 
paní Ladislavy Hradilové a Zdeňky Halabalové.

A. Škarpichová

Opět je tu Týden knihoven

Další pasování na čtenáře

Městská knihovna v Hulíně pořádá ve dnech 
6. 10. – 12. 10. 2008 „TÝDEN KNIHOVEN“
Pro své čtenáře připravuje:
 amnestii dlužníků, což znamená prominutí upomínek
 zápisné zdarma
burzu knih a časopisů

V pátek 10. 10. „SVĚTÝLKOVÝ PRŮVOD“
Začíná u knihovny v 18.30 hod. 

Od pátku 10. 10. do soboty 11. 10. 
se bude opět v knihovně ponocovat. 
Dětmi tolik oblíbené „PONOCOVÁNÍ V KNIHOVNĚ“
začne v 18.00 hod. 

Přihlásit se bylo možné pouze do 3. října, a tak ti, kteří to 
už nestihli, mají letos smůlu. Další „ponocování“ v měst-
ské knihovně si budou muset lépe pohlídat.

Začal školní rok a s ním i spousta nových poznatků 
těch nejmenších – prvňáčků. Sotva se za měsíc stačili 
prvňáčci porozhlídnout po škole a přijít na to, že školní řád je 
přece jen trochu odlišný od toho ve školce, přináší jim nová 
etapa jejich dětství přehršel nových zážitků. O jeden takový 
se postarala, jako nakonec každý rok, i Městská knihovna 
v Hulíně, když děti prvních tříd pozvala na jejich první 
setkání s knihami. Díky knihovnicím a paním učitelkám 
prvních tříd i ony dostaly příležitost seznámit se s prvním 
čtením a knihovnou samotnou v této celostátní akci nazva-
né „TÝDEN KNIHOVEN“, která, jak už píšeme na jiném místě, 
probíhá ve dnech šestého až jedenáctého října.

KRÁLOVSKÉ PŘIVÍTÁNÍ PRVŇÁČKŮ V KNIHOVNĚ 
se uskutečnilo 9. 10. před polednem.

POZOR, 
KNIHOVNA BUDE UZAVŘENA

V pátek 17. 10. 2008 bude 
Městská knihovna veřejnosti kvůli přípravě 

na krajské volby 2008 uzavřena. 
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Pozvánka na Halloween

KULTURNÍ POZVÁNKY

Městská knihovna v Hulíně zve všechny děti, které se rády 
bojí, na letošní Halloween v knihovně.  Bude ve čtvrtek  
30. října a odstartujeme jej už ve 14 hodin.
Co všechno, kromě té trošky strachu, zažijete? Můžete se těšit 

na vydlabávání dýní i čtení strašidelných příběhů a hororů.
Ale pozor, ti z vás, kteří mají možnost sehnat nějakou 
krásnou dýni v předstihu, myslete na to a jakmile to jen 
trochu půjde, přineste si nějakou s sebou.

Sobota 11. 10. v 15.00 hod. NEBOJTE SE STRAŠIDEL
„Nebojte se strašidel“ je loutkoherecká revue pro děti 
od 4 do 10 let, odehrávající se na strašidelné půdě, kde 
žijí strašidla Pepíno a Špekoun, kterých se nikdo nebojí, 
ani klaun Bimbo, ani pavoučice Agáta. Jako hosté pořa-
du vystoupí známé JŮ a HELE. V představení se střídají 
komické dialogy, písničky, pohádky, taneční vystoupení 
a soutěže, zkrátka děti čeká jedno překvapení za druhým. 
Publikum nezůstává pouze diváky, ale samo se aktivně 
do představení zapojí. Účinkuje Loutkoherecká skupina 
České televize Praha. Vstupné v předprodeji

Středa 15. 10. v 17.30.hod. HRÁTKY S PODZIMEM
Oblíbené aranžování, tentokrát s nádechem podzimu 
s paní Janou Zimčíkovou.
S sebou přineste – kleště, tavnou pistoli, drát, kdo může 
také aranžovací hmotu nebo věneček, krušpánek, břečťan, 
skalník, jeřabiny... Ostatní potřeby k aranžování včetně 
hotových výrobků bude možné zakoupit na místě.  Přihlásit 
se můžete v kanceláři kulturního klubu.

Pondělí 20. 10. v 18.30 hod.
DÁMSKÁ JÍZDA aneb Přiměřeně
Těšit se můžete na podzimní módu, dívčí kapelu ČOKOLÁDA, 
vařečku „MŇAM“, podzimní aranžování s profi květinářkou, 
na hosta, který prozradí jak si formovat postavu a mnoho 
dalšího.

Úterý 21. 10. v 19.00 hod.
BANÁNOVÁ VELRYBA aneb nová show Haliny Pawlowské 
o dokonalé ženě, dokonalém muži a dokonalé lásce v po-
dání naprosto nedokonalé manželky, milenky i matky 
Haliny Pawlowské, Halina radí, informuje, čte, recituje, 
reaguje na vaše otázky i názory, zpívá, stydí se, vzpomíná, 
plánuje, kritizuje, vysvětluje, směje se všem i sama sobě... 
Vstupné v předprodeji.

Sobota 15. 11. v 15.00 hod. 
OCHUTNÁVKA SVATOMARTINSKÝCH VÍN
S CIMBÁLEM
Příjemné posezení u dobrého vína a cimbálové muziky.

Gymnastky nabíraly fyzičku na Rusavě SPORT
Ve dnech 21. až 24. 8. 2008 proběhlo naše letní 

soustředění na Rusavě na chatě Jestřábí. Mezi nezbytným 
cvičením byla spousta zábavy a legrace. Asi nejvíce, když 
holky navštívily zkrášlovací salon, ve kterém se nejprve 
trenéři a později i holky navzájem pustily do malování 
barev na obličeje. Navíc jim trenéři nastříkali barevné laky 

i na vlasy. Všechny byly zmalovány k nepoznání – prostě 
pro děti super zážitek. Holky si také pochvalovaly foukání 
barev podle šablon na trička.   

V pátek jsme ještě zastihli výborné počasí – a navštívili 
jsme i místní koupaliště se skluzavkou a tobogánem. Na kou-
pališti jsme ještě vyzkoušeli lezeckou stěnu a prolézačky.
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SPORT
V sobotu dopoledne byl výšlap na Pardus. Bohužel od-
poledne se již ochladilo a večer nakonec i pršelo, takže 
z další zábavy při táboráku sešlo. Po bouřce se děti vydaly 
na stezku odvahy.
Všem se letošní soustředění moc líbilo a holky se už těší 
na příště – co zajímavého pro ně trenéři zase vymyslí. Fotky 
ze soustředění naleznete na našich www stránkách.

Kdo nestihl přijít na nábor na začátku září, může se 
přijít přihlásit každou středu a pátek v 16.30 na náš 
trénink do školní tělocvičny.

HVĚZDA CUP 2008

Kuřimské finále

Poslední prázdninový den se na myslivecké střelnici v 
Kroměříži konal již 9. ročník závodu MTB XC. Za slunečného 
počasí a dostatečné divácké pozornosti se nejprve rozjely 
závody těch nejmladších, které vždy vzbuzují spoustu rado-
sti a emocí. Slibně se vyvíjející závody se zvolna přehouply 
přes „mladé dravce“ až k elitní skupině mužů, kterou svou 
přítomností ozdobil někdejší mistr ČR v této disciplíně Pavel 
Boudný. Letošní ročník se pořádajícímu Cyklo MXM vydařil, 
poděkování patří všem obětavým pořadatelům, fandícím 
divákům a zejména štědrým sponzorům.

Výsledky:
Muži           Pavel Boudný - Dekhome Cannondale
Kadeti        Ondřej Tkadlec - MXM Hulín
St. žáci       David Obdržálek - MXM Hulín
St. žákyně  Barbora Machulková - Edie Team Vsetín 
Ml. žáci      Luděk Helis - Štrof Team Kroměříž
St. nábor    Jakub Letev - MXM Hulín
Ml. nábor   Tomáš Obdržálek - MXM Hulín 

-vob-

6. září se po dvou letech vrátily do Kuřimi závody Českého 
poháru MTB XC. Zatím co v předchozích ročnících kuřimská 
trať připomínala bahenní lázně, letos se bikeři koupali v prachu. 
Ani to však závodníkům MTB Teamu Cyklo MXM Hulín nezabrá-
nilo, aby bojovali o kovy nejcennější. V celkových výsledcích se 
v kategorii Muži Open zapsal na 28. místo Petr Janečka. Kadet 
Ondřej Tkadlec, který se potýkal s defektem a svůj závod do cíle 
doběhl vedle svého biku, získal 16. místo. Jan Procházka, 
který tento prestižní seriál jezdil za starší žáky letos poprvé, 
obsadil celkové velmi slušné 10. místo. Na bednu si ve stejné 
kategorii pro „bronzovou salátovku“ vystoupal David Obdržálek 
a zaznamenal tak nejlepší výsledek hulínských bikerů v Českém 
poháru 2008. Těšme se na příští rok. David Obdržálek získal bronz.
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St. nábor    Jakub Letev - MXM Hulín
Ml. nábor   Tomáš Obdržálek - MXM Hulín 

-vob-

6. září se po dvou letech vrátily do Kuřimi závody Českého 
poháru MTB XC. Zatím co v předchozích ročnících kuřimská 
trať připomínala bahenní lázně, letos se bikeři koupali v prachu. 
Ani to však závodníkům MTB Teamu Cyklo MXM Hulín nezabrá-
nilo, aby bojovali o kovy nejcennější. V celkových výsledcích se 
v kategorii Muži Open zapsal na 28. místo Petr Janečka. Kadet 
Ondřej Tkadlec, který se potýkal s defektem a svůj závod do cíle 
doběhl vedle svého biku, získal 16. místo. Jan Procházka, 
který tento prestižní seriál jezdil za starší žáky letos poprvé, 
obsadil celkové velmi slušné 10. místo. Na bednu si ve stejné 
kategorii pro „bronzovou salátovku“ vystoupal David Obdržálek 
a zaznamenal tak nejlepší výsledek hulínských bikerů v Českém 
poháru 2008. Těšme se na příští rok. David Obdržálek získal bronz.
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Všichni vyhráli

Naše tenisové naděje
Léto je už pryč a my jsme se v Hulíňanu nestihli 

pochlubit svými sportovními výsledky. Připomeňme si 
tedy, co se dělo na jeho začátku, přesněji 21. června 2008, 
na tenisovém kurtu. Toho dne proběhl na tenisovém kurtu 
SK Spartak Hulín turnaj mladých tenisových nadějí Hulínský 
fiftýn 2008. Hulínští mladí hráči si nevedli špatně a utkání 
byla napínavá až do konce. V turnaji se na prvním místě 
umístil Radek Ligurský, na druhém místě Jan Dikoras 
a na třetím Veronika Nesvadbová.

A nyní se posuňme o něco dál – k 6. září, kdy se 
na kurtech sokolovny uskutečnil tenisový a nohejbalo-
vý turnaj „Hulínský fiftýn 2008.“ Hlavní soutěží byl tenis 
ve čtyřhrách a jeho doplňkem turnaj v nohejbale. 

Zúčastnili se hráči domácí, z Kroměříže a Holešova 
v počtu osmi dvojic. Tito se vzájemně utkali v tenise i v no-
hejbale. Za nádherného počasí podávali výborné výkony, 
ale jak už to bývá, každý turnaj musí mít vítěze. 

„Hoši, co děláte 13. září? Jo, je to sobota.“ Takhle 
se domlouvali na zápas kluci z hulínských dechovek 
Morava a Hulíňané. „Tak ve tři.“ Samozřejmě se rozumělo 
odpoledne. 

Úderem patnácté hodiny se rozcvičovala mužstva 
Moravy a Hulíňanů na umělé trávě na Spartaku. Hráči 
Moravy byli oděni do zelených dresů a Hulíňané zvolili 
módní oranžovou barvu dresů rozlišovacích. Zahajovací 

hvizd provedl Roman Polák. Byl koučem Hulíňanů, který 
nekomunikuje s novináři, a zároveň fotbalovým rozhodčím 
sledující celé dění z postranní čáry.

Vedení se ujali Hulíňané, kdy první branku vstřelil Petr 
Němec, poté skóroval Martin Benedikt (2:0). Hráči z Moravy 
se ale nevzdávali a snížili na 2:1 (Dominik Zdráhal). V prvním 
poločase proměnili své šance už jen hráči Hulíňanů na 3:1 
(Petr Němec) a gól do šatny vstřelil Michal Bránecký (4:1).

V tenise se umístili soutěžící takto:
1. místo  Šiler - Malchárek, 2. místo Grohar –Břečka
3. místo D. Pikner – J. Pikner  

V nohejbale se umístili:
1. místo Grohar – Břečka, 2. místo Pospíšil – Ježek
3. místo Malošík – Rybenský

Za výborný průběh tohoto turnaje a za možnost jej 
uskutečnit patří poděkování SK Spartak Hulín, jeho členům, 
oddílům, sponzorům za pěkné ceny a Bistru Peklo.

Za odddíl tenisu: Dušan Pikner

Tenisté

Fiftýn

No
he

jba
l
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Fotbalisté Spartaku Hulín v srpnu rozehráli svoje 
mistrovské zápasy. Jako první se do rvačky o body zapojili 
muži, kteří v srpnu na pažit vyběhli celkem 4x. 

Úvodní zápas se odehrál na domácím hřišti na zre-
konstruovaném stadionu. Domácí přivítali celek z Třebíče. 
Přestože utkání skončilo bezbrankovou remízou a obě 
mužstva si připsala po bodu, ztráta to byla především pro 
náš tým, neboť hráči nezužitkovali přehršel brankových 
příležitostí. Reparát si spartakovci chtěli složit o týden 
později v krajském derby v Otrokovicích s místní Viktorií. 
Výsledek byl opět bohužel navlas stejný, jako tomu bylo 
s Třebíčí – spousta brankových příležitostí, za brankovou 
čárou však míč nebyl ani jednou. 

2 body po dvou zápasech – neradostná bilance. 
Zapletalovi hoši však střeleckou smůlu protrhli o týden 
později v domácím utkání proti celku Žďáru nad Sázavou, 
a to poměrem 6:0. Střelecky se zaskvěl Paciorek, který 
skóroval 3x, po jedné trefě přidali Volek, Máčala a Čonka. 
Poslední srpnový den odjížděli nažhavení fotbalisté svést 
další bitvu k nepříjemnému soupeři do Vyškova. Spartakovci 
své šance trestuhodně neproměnili, a tak přišel trest – inka-
sovaná branka a ztráta všech tří bodů. S bilancí 1 vítězství, 

Fotbalový srpen SK Spartak Hulín

2 remízy a 1 prohra Spartak v divizi D opouštěl srpen  
na 8. místě v tabulce.

Dorostenci měli v srpnu obtížnější roli už jen díky 
tomu, že prázdninová pohoda roztrhala tým na všechny 
světové strany a kluci se scházeli k zápasům ve skromném 
počtu. Úvodní zápas kluci hráli ve Valašských Kloboukách 
a podlehli domácím 4:1 (b: Polák), přičemž v zápase roz-
hodně nebyli horšími, chyběla jen větší sehranost týmu. 
S obdobným průběhem se mladíci setkali v domácím utkání 
proti celku Zašové 0:2. Po těchto dvou úvodních prohrách se 
ale dorostenci vzpamatovali, první vlaštovkou byla vybojo-
vaná remíza 0:0 ve Vlachovicích podpořená domácí výhrou 
2:0 nad Chvalčovem (b: Jakvid, Tabara) a tabulka po srpnu 
měla 8. místo obsazeno týmem SK Spartak Hulín.

Žáci sehráli v srpnu jediné mistrovské utkání, a to 
na hřišti celku SFK Holešov. Starší žáci sehráli smolné utkání, 
prohráli 2:1 (b: Černý). O lepší výsledek je, jako všechny 
hulínské celky, připravila smolná koncovka. Mladší žáci se 
poprvé v tomto utkání proběhli po velkém hřišti a premié-
rové uvítání nedopadlo slavně – 7:1 (b: Zajac). 

Bližší a aktuální informace na www.spartakhulin.com

Po krátké přestávce, kdy se mužstva vrátila zpět na ze-
lenou plochu, inkasovali Hulíňané na 4:2, o gól se zasloužil 
Roman Hoza. Vypadalo to, že hoši z Moravy zvolili novou 
fotbalovou taktiku, jak na Hulíňany. Jenže faulovali Petra 
Němce. Sudí tento tvrdý zákrok odpískal. Penaltu vstřelil 
sám faulovaný hráč a potrestal Moravu gólem na 5:2. 
Druhý poločas již byl plně v režii Hulíňanů. Ti nedali svým 
soupeřům šanci a nastříleli 6 gólů ( Martin Benedikt, Michal 
Bránecký, Petr Němec 4x). Ke konci hry ještě snížili skóre 
hráči Moravy, Jaroslav Voříšek a Petr Voříšek.

Letošní utkání mezi Moravou a Hulíňany skončilo 
4:10. I přes tento „hokejový“ výsledek se nikdo na nikoho 
nemračil ani nehněval, vždyť šlo o přátelský zápas. Divácká 
návštěvnost nebyla velká. Jen pár skalních příznivců, kteří 
se přišli podívat, jak to jde našim hudebníkům na poli spor-
tovním. Ti se nemuseli za nic stydět. Ukázali, že umí skvěle 
zacházet jak s hudebními nástroji, tak i s neposedným 

míčem. A když nic jiného, bylo to pěkně strávené slunečné 
odpoledne na čerstvém vzduchu.

Takže hráči i fanoušci, za rok opět nashledanou!
Ivona Němcová
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                Svatováclavské hodování od A do Z 

Pěvecký sbor Zvonky se publiku moc líbil. Mažoretky z Kontrastů ukázaly, že umí.

Připojil se DS ZUŠ Morava. Také je ve formě. Hulínský rodák Standa Hložek umí i lidovky.

Kouzelník v zahrádce klubu prozradil pár triků. Bolí vás už nohy? Honem naskočte na vláček!



Snad nejvíc radosti rozdali ti nejmenší.

Hulíňan na internetu: www.hulin.cz

Plošná reklama – 10 Kč za 1 cm2 v černobílém provedení, v barevném provedení 5000 Kč  
za stránku formátu A5. Opakovaná se slevou. Soukromá řádková inzerce zdarma.
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